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Swój występ na olimpiadzie oceniam dobrze - tak mówi reporterowi radia Bielsko Paulina Ligocka. Wczoraj wraz z
kuzynem Michałem podpisywała deskę snowboardową, która przekazana będzie na charytatywna licytację.
Igrzyska - niestety bez medalu - ale pojechałam i jestem zadowolona z występu.
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Paulina jest zadowolona, a jak jej kuzyni? Michał i "Matys"?
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Jan Bacza  
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